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  - Nekada davno sam takođe išla u ovu školu, imam pet đaka. Sada mi najmlađe dete polazi u
prvi razred i vrlo sam zadovoljna zbog toga.   Ovo je po meni jedna od najboljih škola za
obrazovanje i razvoj deteta, i drago mi je što će sva moja deca ovde da završe svoje
školovanje. Zadovoljna sam i priredbom za prvake.
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